
         Obecní úřad Ostředek;     Ostředek 60;      257 24 Chocerady                        

                         
              ZÁPIS č 4 / 2008 z veřejného zasedání 
                      Zastupitelstva Obce Ostředek

                                     Dne :   7. 3. 2008   od  19,30 hodin          

Přítomni:  Ing. Jiří Škvor, Ing. Vladimír Jíša, JUDr. Karel Tamme, Jindřich Nenáhlo, 
                   Libuše Drožová, Jan Šramota
                   Občané dle prezenční listiny uložené na OÚ.
Omluvena: Ivana Koudelková

Hlavní body jednání :

1. Jindřich Nenáhlo – připomenutí výročí Svatopluka Čecha a gen. Jaroslava Červinky, 
kteří působili v Ostředku.

2. Ing.Vladimír Jíša – seznámil přítomné se zápisy Zastupitelstva Obce od 1.1.2008.
  

3. Ing.Jiří Škvor – výsledky hospodaření a porovnání s rozpočtem za rok 2007.
Podrobnější rozpočet je k nahlédnutí na OÚ. 

4. Ing.Vladimír Jíša – rozpočet Obce na rok 2008 – příjmy 6 572 tis. Kč
                                                                             - výdaje 5 791 tis. Kč
Obec chce hospodařit s přebytkem 781 tis. Kč. 

5. Ing.Jiří Škvor – oprava ČOV a plynofikace; starosta seznámil přítomné se stavem 
opravy a dalším provozem ČOV; plynofikace Ostředek – generel v roce 2003 při 
kolaudaci trasy plynu do Divišova s tím, že společně o generel požádaly obce 
Ostředek a Čakov. V současnosti se situace změnila – firmy v průmyslové zóně 
požadují plyn. Obec bude požadovat vybudování páteřní trasy obcí pro možnost 
vytvoření přípojek pro občany. Tato trasa bude v délce cca 1,5 km zdarma.
Vlastní přípojky si musí hradit občané sami. Proto byl zpracován dotazníček, aby se 
lidé vyjádřili. 

6. DISKUSE
Kobián Zd. - ČOV a její záruky – v řešení;  problematika vody v průmyslové zóně –
                      po firmách bude požadováno řešení tak, aby netekla voda 
                      do Ostředku
Křížová (Mžížovice) – Mžížovický rybník – probíhá odbahnění a další úpravy;
                                      kontejner na tříděný odpad v Mžížovicích – bude letos 
                                      na plasty
Měchura Jos. - protihlukové stěny a ochrana proti hluku v Ostředku – v řešení 
                         ve spolupráci s dálnicemi
Menclíková – stromy na hřbitově – proběhne prořezání nevhodných a vyčištění 



                       odborně „Podblanickým Ekocentrem“
Kapalová – cesty u Ostředku – nutná oprava po zemních pracích, bude řešeno 
                    zpevněním povrchu
Maroušek Vlad. - střecha OÚ – pokud nebude dotace, nebude se dělat oprava
Škvor Mil. - stížnost na hluk, i v noci z objektu pana Jelínka – holubárna – pan 
                     starosta a JUDr. Tamme budou řešit

Zápis provedl a přepsal: ing. Vladimír Jíša             
                                                                                                                                  
                                                                                                         V Ostředku dne :7. 3. 2008


